
PROTOKOLL
Styrelsemöte SMFF
Sveriges modellflygförbund - Styrelse
17 oktober 2023 | 17:30 - 20:30 (GMT+01:00)
Digitalt via Zoom

Närvarande
Stefan Revestam
Lennart Olov Ingemar Andersson
Per Vässmar
Micael Petrik
Lars Ekstedt
Conny Ulvestaf
Anders Jonsson
Anna Grönvall

Övriga närvarande
Per Findahl, CIAM

Frånvarande
Stefan Hertz
Bengt Olov Staffas

1. Mötets öppnande
Anders öppnade mötet kl. 18:30.

2. Val av justeringsperson
Beslöts att välja Stefan Revestam till justeringsperson.

3. Godkännande av dagordning
Beslöts att godkänna dagordningenen.

4. Föregående protokoll
Beslöts att lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Rapporter i korthet
Kansliet

Lars Ekstedt redogör för klubbtendens - ändringar i medlemsantal hos våra föreningar.

 
VO Bredd:



Stefan Revestam har hållit en kurs i modellsegelflyg i Eskilstuna.
Försäkringar - Stefan Revestam har skickat enkät till försäkringsbolagen.

 
VO Elit:

Om vi inte uppdaterar våra tävlingsregler kommer vi inte få sanktionera några tävlingar
nästa år. Flygsport håller just nu på att uppdatera tävlingsregler för Flygsport, vilka sedan
kommer komma ut på remiss. Conny Ulvestaf och Beng Olof Samuelsson har träffat Kjell
Folkesson och diskuterat tävlingsregelfrågan.
Conny Ulvestaf samlar underlag för elitstöd och meddelar Lennart Andersson.
Conny Ulvestaf åker ner till Skalariksdagen.

 
CIAM:

Per Findahl rapporterar. Den 15 november är deadline för tekniska experter och domare,
utmärkelser, regeländringar m.m.
De har arbetat vidare med Rookie-projektet.

 
Modellflygfält:

Alla utom ett fält är färdighanterade (Ripa som vill ha godkänt för tunga modeller)

 
Luftrummet - inget att rapportera
 
Klubbärenden:

Vi har fått en ny klubb (Modelluftskeppsföreningen Zeppelin Sollentuna) och ett par är
bortplockade av FSF (Oskarshamnseskadern och Trosa RC).

 
Kommunikatör:

Micael Petrik ska ha möte med Lars Ekstedt angående tekniska detaljer.

 
MFK Direkt:

3 nya medlemmar tillkom på inomhus-SM

6. Kassörens rapport
Ekonomisk rapport från Lennart Andersson.

7. Inkomna skrivelser
a: Tankar kring föreningsansökan F4 Skala

Föreningsansökan ligger hos FSF och det är upp till dem att godkänna eller avslå.



 
b: Förslag på grenavtal med FSF, förslag finns bland filerna till mötet

FSF har presenterat förslag på nytt grenavtal, och det kommer bli en mer utförlig
diskussion med SMFF kring detta framöver.

8. Uppgifter
Genomgång av uppgifter i Hippoly, tillkommande/klart

9. Nya frågor
a: Rapport från möte med Transportstyrelsen

Diskussion om modellraketer. Vi vill kunna hantera godkända fält för modellraketer precis
som övriga modellflygklubbar. Idag har de kostnader för varje gång de ska använda ett
fält.
Alla ändringar har hittills behövt gå till transportstyrelsen (även ändringar av
kontaktpersoner etc). Men framöver kan vi administrera den typ av administrativa frågor
själva.
Representanter fanns med på mötet både från SMFF, RCFF och Transportstyrelsen.

 
b: Rapport från Grenförbundskonferensen 11/10

Grenavtalet presenterades
Hippoly - tanken hos FSF är att vi ska kunna använda Hippoly som administrativt system
och att klubbarna ska kunna administrera sina medlemmar och sina möten istället för
Idrottonline. Hippoly behöver då kunna kommunicera med Idrottonline. Hippoly har fått i
uppdrag att bygga en licensmodul.
Nästa Grenförbundskonferens sker i slutet av november. Då kommer sanktioneringarna
finnas på dagordningen.

 
c: Rapport från Framtidsgruppen

Frågan flyttas till nästa styrelsemöte

 
d: Deltagande EMFU GA 2023, 25-26/11

Conny Ulvestaf undersöker om han kan delta.

 
e:Arbetet med tävlingsregler, vad är på gång?

Frågan kommer komma upp och diskuteras på nästa grenförbundskonferens
Vi behöver uppdatera vår sanktioneringsblankett. Elit arbetar fram och uppdaterar
tävlingsregler för våra olika grenar.

 



f: Möte med RCFF för att prata om väg framåt om ev sammanslagning, gemensam hantering av
fältdatabas mm.

Beslöts att: ha gemensamt möte med RCFF när vi tagit fram ett konkret förslag.

 
g: Tekniska delegater till FAI

Beslöts att: Per Findahl skickar in listan på nomineringar av tekniska experter och domare
till FAI. (listan bifogas).

 
h: Årsmöte

Beslöts att: Elit summerar poäng för att kunna dela ut Stora Grabbar & Tjejers märke till
årsmötet

 
i: Licensmodulen i IdrottOnline kommer att finnas kvar till 1 juli 2024

10. Nästa möte
11-12 november på Flygets hus i Stockholm eller annan lämplig ort

11. Mötets avslutande
Anders avslutar mötet kl. 21:21.


